
 پریسا مقتدی، بازیگر تئاتر و تلویزیون 
نقش  با  را  من  هنوز  مردم  داشت:  بیان 
یاد  به  »لیسانسه ها«  سریال  در  افسانه 
می آورند. فصل دوم سریال »مستوران« نیز 
همچون فصل قبل اثری پر بازیگر است. 
این مجموعه در ۳۶ قسمت روزهای شنبه 
تا چهارشنبه ساعت 22و15 روی آنتن شبکه 
« به بهانه پخش  یک سیما می رود، »مهر
سری جدید »مستوران« با پریسا مقتدی 
یکی از بازیگران این مجموعه گفت وگویی 
انجام داده که در ادامه می خوانید: پریسا 
مقتدی بازیگر نقش »فیروزه« در سریال 
»مستوران 2« با اشاره به اینکه اهل شیراز 
است و کار خود را از دوره های فیلمسازی 
یکساله انجمن سینمای جوانان در این 
با  همزمان  گفت:  است،  کرده  آغاز  شهر 
گذراندن دوره های فیلمسازی به یک گروه 
حرفه ای تئاتر در شیراز معرفی شدم و شروع 

اولین حضورم در  با همان  کردم.  کار  به 
بازیگر  جایزه  منطقه ای،  تئاتر  جشنواره 
برگزیده را دریافت کردم و این آغاز راه من 
در دنیای تئاتر و تصویر بود. وی در ادامه 
که  آثار تصویری ام  از شاخص ترین  داد: 
مردم من را با آن به یاد می آورند می توانم به 
نقش »افسانه« در سه گانه »لیسانسه ها« 
کنم.  اشاره  کارگردانی سروش صحت  به 
که در آن سریال حضور  خیلی خوشحالم 
در  بار  هر  »لیسانسه ها«  که  چرا  داشتم 
بازپخش هایی که از شبکه های استانی و 
آی فیلم دارد با استقبال مخاطبان روبه رو 
چندین  گذشت  از  بعد  من  و  می شود 
سال از بازی در این مجموعه، همچنان 
بازخوردهای خوب و پیام های پرمهری از 
مخاطبان »لیسانسه ها« دریافت می کنم. 
 » »آچمز چون  دیگری  مجموعه های  در 
که این  و »زیرهمکف« نیز حضور داشتم 

آثار نیز در زمان پخش با استقبال خوبی 
روبه رو شد.

  تجربه حضور در یک اثر تاریخی
 مقتدی با اشاره به سریال »مستوران 2« 
که این روزها در حال پخش است، درباره 
نقش خود در این مجموعه اظهارداشت: در 
سریال »مستوران 2« بازیگر نقش »فیروزه« 
که زن دانای این درام است و در  هستم 
کم سکونت دارد اما از لحاظ طبقه  عمارت حا
اجتماعی هم وزن خانواده دربار نیست. او 
که به ماه منیر  به جهت درایت و علاقه ای 
کم دارد، توانسته تا نقشه هایی را  دختر حا
که از سمت دشمنان ماه منیر برنامه ریزی 
کمک  به  و  کند  برآب  نقش  است  شده 
همسرش  جمله  از  قصه  شخصیت های 
دیگرش  دوستان  از  تعدادی  و  هدایت 
مجمعی برای احقاق حق مظلومان تشکیل 
کرد:  بازیگر نقش »فیروزه« تشریح  دهد. 

»مستوران« اولین تجربه حضورم در یک اثر 
تاریخی بود. وقتی در یک کار امروزی بازی 
می کنیم ما به ازای زیادی داریم تا نقش را 
با آن منطبق کنیم ولی در یک اثر تاریخی 
با توجه به اینکه من هم اولین تجربه ام بود 
دشواری های زیادی وجود دارد. در یک اثر 
تاریخی علاوه بر اینکه هیچ منبع مشخصی 
در دسترس قرار ندارد که بتوانیم خود را با 
آن تطبیق دهیم، باید کلام، رفتار و حرکات 
را طوری اجرا کنیم که هیچ نشانی از زمان 
کار را  حال در آن به چشم نخورد و ریتم 
پوشش  و  گریم  سختی های  نزنیم.  به هم 
کار هم بخش دیگری از دشواری های بازی 
دارد  جا  است.  تاریخی  مجموعه  یک  در 
اله زکی زاده طراح لباس خوب این  تا از ژ
که در طراحی هایش  کنم  مجموعه تشکر 
جزییات خیلی زیادی را رعایت کرده بود. 
مدیر تماشاخانه سنگلج افزود: سیدعلی 
میزانسن های  سریال  کارگردان  هاشمی ، 
کرده بود و  خلاقانه ای در این اثر طراحی 
عطا پناهی تهیه کننده با درایت، صبوری و 
آرامش کم نظیر کار را هدایت کرد. به نظرم 
آنتن می بیند  که مخاطب روی  آن چیزی 
و برایش جذاب است در گرو پشت صحنه 
حرفه ای و خوش خلقی است که تهیه کننده 
کارگردان بر عهده داشتند. مقتدی در  و 
پایان گفت: در حال حاضر مشغول بازی در 
سریال »بدل« به نویسندگی و کارگردانی علی 
مسعودی هستم. این مجموعه قرار است 
ماه مبارک رمضان از شبکه سه سیما پخش 
شود. من پیش از این تجربه همکاری با وی 
را در سریال »نوروزرنگی« داشتم و در این کار 
با شهرام قائدی، عرفان آصفی و هادی عامل 

نیز همکاری می کنم
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با  »اخراجی ها«  سینمایی  فیلم  بازیگر   
اشاره به حضور خوب کار اولی ها در جشنواره 
فجر امسال گفت: حضور فیلمسازان جوان 
که سینمای ما در  کار اولی نشان می دهد 
مسیر درست خود قرار گرفته است، البته از 
گران قدیمی  افراد باتجربه سینما و سینما
هم نباید غافل شویم. ابوالفضل همراه در 
گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: جشنواره فیلم 

فجر امسال در آن حرکت و مسیری که قرار بود 
سال های سال انجام شود و نشده، افتاده 
است. وی افزود: نکته مهم این است که ما 
باید جشنواره را با توجه به محتوا به عنوان 
جشنواره فیلم فجر بدانیم؛ امسال خیلی از 
پروژه ها در راستای دفاع مقدس و انقلاب 
که  مسیری  در  یعنی  این  و  است  اسلامی 
کید کرد: اما  باید قرار گرفته است. همراه تا
نباید این نکته را فراموش کنیم که جشنواره 
فیلم فجر متعلق به همه جامعه هنری است 
و فقط مختص طیف خاصی نیست. وی 
موضوعات  در  که  هنرمندانی  حتی  گفت: 
مختلف کار می سازند سالیان سال است که 

در این مسیر بودند. خیلی خوب است که 
فیلم های با مضامین انقلاب و دفاع مقدس 
را حمایت و تقویت کنیم اما بدین معنا نیست 
انر خاص خلاصه شویم. این  ژ که در یک 
بازیگر سینما و تلویزیون افزود: فیلمسازان 
کار اولی افراد موفقی هستند. دست کم از 
نظر تکنیکی شاهد بودم کسانی که طی این 
سال ها به عنوان کار اولی ها حضور داشتند 
فیلم هایی ساختند که فیلم های فوق العاده 
خوبی بوده است. وی ادامه داد: یکی از 
فیلم هایی که در دو سه سال اخیر ساخته شد 
و فیلم کاملا استانداردی است و با معیارهای 
جهانی برابری می کند، فیلم »روز صفر« است. 

که از حیث هنری  به استاندارد سینمایی 
و محتوایی بتواند مخاطبان خود را دنبال 
کند نزدیک شده ایم. بازیگر »اخراجی ها« 
اظهار داشت: جشنواره فجر امسال به نظر 
من به معنای واقعی خود فجر است که هم 
مضمون انقلابی دارد و از حیث محتوایی و 
فرم و تکنیک به آن هدفی که برای جشنواره 
کید کرد:  فجر مد نظر بود نزدیک است. وی تا
حضور فیلمسازان باانگیزه و جوان اتفاق 
خوشایندی است و امید می رود سینمای 
ما را از ورطه ورشکستگی نجات دهد، البته 
گران قدیمی  از افراد باتجربه سینما و سینما

نباید غافل شویم.

ابوالفضل همراه: 
 باتجربه های سینما را 
فراموش نکنیم

  محمدرضا حیاتی 
روی آنتن تلویزیون 

 انتشار ویدئویی از برنامه »برمودا« در 
آستانه پخش، حکایت از مهمانانی دارد که 
بعد از مدت ها دوری از آنتن تلویزیون، قرار 
کامران نجف زاده« بنشینند.  است مقابل »
به گزارش ایسنا، برنامه »برمودا« با اجرای 
کامران نجف زاده در حالی پخش خود را از 
شنبه )۳۰ دیماه( در شبکه نسیم آغاز می کند 
که در هر قسمت با حضور مهمانانی از جمله 
محمدرضا حیاتی، علی اصغر پورمحمدی، 
مهدی تاج، ناصر ممدوح، اسدا... یکتا، 
مدرس،  امیرحسین  پورعرب،  ابوالفضل 
محمد اصغری، خسرو معتضدی و... همراه 
است که برخی از این افراد مدت ها از آنتن 
گوینده  حیاتی،  بوده اند.  دور  تلویزیون 
باسابقه خبر صداوسیما چند سالی است 
از قاب تصویر دور بود و ممنوع الفعالیتش 
در صداوسیما سروصدای زیادی به پا کرد. 
او در دو سال اخیر صرفا به عنوان مهمان در 
یک ویژه برنامه نوروزی در تلویزیون حاضر 
شد. ویدئوی حضور محمدرضا حیاتی در 
ویژه برنامه نوروز دو سال قبل، در فضای 
مجازی بارها دست به دست شد و حتی 
برخی از آن به عنوان بازگشت این گوینده 
قدیمی به رسانه ملی تعبیر کردند، اما او با 
، گفت که قرار نیست  نادرست خواندن خبر
فعلا به تلویزیون بازگردد و حالا پس از دو سال 
باردیگر این گوینده قدیمی خبر قرار است 
مهمان برنامه »برمودا« باشد. همچنین 
حضور ابوالفضل پورعرب بازیگر محبوب به 
سال گذشته در برنامه شب یلدای شبکه 
پنج سیما برمی گردد. حضور مهدی تاج 
با  همواره  پیش تر  که  تلویزیون  آنتن  در 
چالش ها و حاشیه هایی روبه رو بوده این 
بار در برنامه »برمودا« به شکل دیگری رقم 
خواهد خورد. ناصر ممدوح که اخیرا چهره 
کنش هایی همراه شده بود  متفاوتش با وا
هم قرار است در برنامه »برمودا« به گفت وگو 
که  است  ک شویی  تا »برمودا«  بنشیند. 
کامران نجف زاده را اولین بار به عنوان یک 
به مخاطب خود معرفی می کند.  مجری 
نویسندگان  گروه  سرپرستی  همچنین  او 
برنامه را هم برعهده دارد. این برنامه با شعار 
۳۰ دیماه  از شنبه  »به وقت پیداشدن« 
پخش خود را آغاز می کند و ۳ شب در هفته 
شب های شنبه، یکشنبه و دوشنبه ساعت 
2۰ راهی شبکه نسیم می شود. محسن نجفی 
سولاری تهیه کنندگی و فواد صفاریان پور 

کارگردانی »برمودا« را بر عهده دارند.

  پلیس کنگره آمریکا اعلام کرد که بیش از ۸۰۰۰ پرونده 
تهدید را در سال گذشته میلادی مورد تحقیقات قرار داده 
و مشخص شده که این تهدیدها 5۰۰ بار بیشتر از سال 2۰22 
بوده و احتمال افزایش آن در سالجاری میلادی نیز وجود 
دارد. به گزارش ایسنا، »آشان بندیکت« دستیار پلیس 
حفاظت و عملیات اطلاعاتی کنگره آمریکا اظهارکرد:  با 
توجه به کنوانسیون های سیاسی، کمپین های اعضا و 
بسیاری از موضوعاتی که در کنگره مورد بحث است، 2۰2۴ 
سال بسیار شلوغی برای ماموران ویژه ما خواهد بود. به 
نقل از پایگاه خبری پالتیکو، وی افزود: تیم ما تمامی منابع 

و ظرفیت هایش را برای حفاظت از کنگره هزینه می کند و 
ما ماموریت خود را در این زمینه گسترش می دهیم. در 
کنگره آمریکا همچنین  گرفته پلیس  تحقیقات صورت 
مشخص شد که موارد مربوط به ارزیابی تهدید احتمالا 
در سال های انتخابات در آمریکا افزایش می یابد. در این 
تحقیقات، بیانیه های مرتبط و تهدید مستقیم ارسال 
شده به قانونگذاران بدون توجه به حزب سیاسی آنها، چه 
از طریق پست، ایمیل، تلفن یا رسانه های اجتماعی بررسی 
شده اند. بر اساس اعلام پلیس کنگره آمریکا، در سال 2۰22، 
۷5۰1 مورد و در سال 2۰2۳، ۸۰۰۸ مورد وجود داشت. این 

نهاد همچنین اعلام کرد: برخی از افزایش موارد ارزیابی 
تهدید در سال های اخیر را می توان به کاربران شبکه های 
اجتماعی نسبت داد که به صورت ناشناس در فضای 
کنگره همچنین خبر  مجازی حضور داشته اند. پلیس 
داد: از نزدیک با ماموران مسلح سنا و مجلس نمایندگان 
ل و  برای بهبود وضعیت امنیتی اعضای کنگره در مناز
رویدادهای کنگره همکاری خود را ادامه می دهیم. نیروی 
پلیس کنگره و ماموران مسلح همچنین به قانونگذاران و 
کارکنان آنها آموزش های هوشیاری امنیتی ارائه می کنند 

که برای حفظ امنیت همه بسیار مهم است.

 رسانه های افغانستان به نقل از منابع محلی گزارش 
کستانی و نیروهای طالبان  داده اند که بین نظامیان پا
خ داده است. به گزارش ایرنا از  در ولایت کنر درگیری ر
گاه گفته اند این  خبرگزاری صدای افغان )آوا(، منابع آ
گنجگل«  ۳۰ دیماه در منطقه » درگیری صبح  شنبه، 
دارد.  ادامه  هنوز  و  است  شده  آغاز  سرکانو  ولسوالی 
نیروهای  از سوی  ابتدا  تیراندازی  این منبع،  به گفته  
طالبان  نیروهای  سپس  و  شد  آغاز  کستان  پا مرزی 

به آن پاسخ دادند. این منبع جزئیاتی در مورد علت 
این درگیری و تلفات احتمالی آن شریک نکرده است. 
همچنین گزارش شده که صدای تیراندازی هنوز به گوش 
کنان مناطق نزدیک به منطقه  می رسد و شماری از سا
کور شلیک شده از  گلوله های  درگیری، از ترس اصابت 
کستان به خانه های شان، به مناطق مجاور پناه  سوی پا
کستان از جمله رسانه  برده اند. برخی رسانه های محلی پا
»خراسان داییری« که مسائل مربوط به مناطق قبایلی 

کستان و نوار مرزی این کشور با افغانستان را دنبال  پا
- باجور رخ داده  می کند، گفته است که درگیری در مرز کنر
خ  است. بر اساس گزارش رسانه ها، این درگیری زمانی ر
کستانی در حال تعمیر حصار مرزی بوده  داده که طرف پا
است. گفتنی است که هنوز مقامات طالبان در این رابطه 
اظهار نظر نکرده اند. گفته می شود از حدود یک هفته پیش 
کستان به دلیل کارشکنی  مرزهای تجاری افغانستان با پا
کستان در برابر رانندگان افغانستان مسدود شده است. پا

پلیس کنگره: 

 تهدیدها علیه اعضای کنگره در ۲۰۲۳ افزایش داشته است

کستان درگیری مرزی افغانستان و پا

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش

 اقرار ترامپ به انتصابات سفارشی 
 رئیس جمهور سابق آمریکا گمانه زنی ها درباره 
سازمان  در  کشور  این  اسبق  سفیر  انتخاب 
ملل متحد به عنوان معاون اول وی در صورت 
گزارش  کرد. به  پیروزی در انتخابات 2۰2۴ را رد 
در  که  می گوید  ترامپ،  دونالد  نیویورک پست، 
ریاست جمهوری  انتخابات  صورت پیروزی در 
، قرار نیست که نیکی هیلی، دیگر  2۰2۴ این کشور
نامزد جمهوری خواه را به عنوان معاون اول خود 
انتخاب کند. اظهارات نامزد ۷۷ ساله انتخابات 
ریاست جمهوری پیش روی آمریکا پس از آن مطرح 
کوتاه با یکی  شده است که هیلی در گفت وگوی 
از رای دهندگان نیوهمپشایر گفته بود که گزینه 
معاون اولی ترامپ »روی میز« نیست. نامزد پیشتاز 
گردهمایی در  جمهوری خواهان در جریان یک 
کنکورد با اشاره به دوران فعالیت هیلی به عنوان 
سفیر آمریکا در سازمان ملل در دوره نخست ریاست 
جمهوری ترامپ اظهارداشت: کارش خوب بود اما 
گزینه مناسبی برای ریاست جمهوری نیست. وی 
افزود: حالا هم وقتی چنین حرفی می زنم احتمالا 
بدین معناست که او قرار نیست به عنوان معاون 
که وقتی  اول انتخاب شود. منظورم این است 
حرف های مشخصی را به زبان می آورید، به نوعی 
تکلیف را مشخص می کنید. نمی توانم بگویم که او 
گزینه مناسبی برای معاون اولی نیست و اندکی بعد 
بگویم »خانم ها و آقایان با افتخار اعلام می کنم که 
این آدم را انتخاب کرده ام!« رئیس جمهور سابق 
آمریکا همچنین فاش کرد که یکی از دلایل انتخاب 
هیلی در سال 2۰1۶ برای فعالیت در دولتش این 
بوده است که قصد داشته هنری مک مستر، معاون 
فرماندار وقت کارولینای جنوبی یعنی هیلی را در 
راس ایالت نخل ها بگمارد. وی با اشاره به انتصاب 
مک مستر به سمت فرماندار کارولینای جنوبی در 
ژانویه 2۰1۷، اضافه کرد: با جابه جایی هیلی، هنری 
می شد.  جنوبی  کارولینای  فرماندار  مک مستر 
او در طول مسیر همیشه کناروم بود و لطفش را 
جبران کردم! نامزدهای پیشتاز در انتخابات اولیه 
حزب جمهوری خواه از دیرباز حدس می زدند که 
هیلی به دنبال معاونت ریاست جمهوری پس از 
گفته است  پیروزی ترامپ است. هیلی همواره 
اما مستقیما هم  که نمی خواهد نفر دوم باشد 
ح شدن این پیشنهاد از  نگفته که در صورت مطر
جانب ترامپ، آن را رد خواهد کرد. وی در تازه ترین 
اظهارنظر دراین باره گفت: از همان ابتدا گفتم که 
برای بازی کردن نقش نفر دوم وارد انتخابات نشدم. 
نمی خواهم معاون هیچکسی باشم. این موضوع 
منتفی است. همیشه گفته ام که آنها بازی به راه 

انداخته اند و من قصد ندارم وارد بازی آنها شوم.

زلنسکی« از »ترامپ« خواست به کی یف سفر کند کوتــــاه

خواست  ترامپ  دونالد  از  اوکراین  رئیس جمهور   
چنانچه می تواند طبق وعده اش جنگ در اوکراین را 
ظرف 2۴ ساعت به اتمام برساند به کی یف سفر کند. 
ولودیمیر زلنسکی، رئیس جمهور اوکراین از دونالد ترامپ 
خواست چنانچه می تواند طبق وعده اش جنگ در 
اوکراین را ظرف 2۴ ساعت به اتمام برساند به کی یف سفر 
کند. زلنسکی در مصاحبه  با شبکه انگلیسی »اخبار کانال 
۴« بیان داشت: دونالد ترامپ، من تو را به کی یف دعوت 
گر می توانی جنگ را 2۴ ساعته تمام کنی فکر  می کنم. ا

می کنم شایسته است که به کی یف بیایی. هر روز بیایی 
گر  من هستم. رئیس جمهور اوکراین خاطرنشان کرد که ا
ترامپ فرمولی برای پایان دادن به جنگ دارد مایل است 
بداند که آن فرمول چیست. زلنسکی چند ماه پیش گفته 
بود فقط 2۴ دقیقه زمان نیاز دارد تا برای ترامپ توضیح 
دهد که او هم نمی تواند ظرف مدت 2۴ ساعت صلح را 
در اوکراین برقرار سازد. پیش تر دونالد ترامپ مدعی شده 
بود، در صورت انتخاب مجدد به عنوان رئیس جمهور 
آمریکا می تواند مساله جنگ اوکراین را ظرف مدت 

2۴ ساعت حل کند. روسیه از 2۴ فوریه 2۰22 )پنجم 
اسفندماه 1۴۰۰( بعد از به رسمیت شناختن استقلال دو 
جمهوری لوهانسک و دونتسک از اوکراین، به این منطقه 
نیرو اعزام کرد و از آغاز »عملیات ویژه نظامی در اوکراین« 
خبر داد. روسیه هدف خود را از این اقدام، نازی زدایی 
، رفع نگرانی های امنیتی  اوکراین، خلع سلاح این کشور
خود و اجابت درخواست کمک لوهانسک و دونتسک 
اعلام کرده است. دولت اوکراین اما استقلال دونتسک و 
لوهانسک را به رسمیت نشناخته و حضور نظامی روسیه 
را »تجاوز و حمله به تمامیت ارضی« خود خوانده است. 
به دنبال آغاز درگیری روسیه با اوکراین، کشورهای غربی 
ضمن محکوم کردن مسکو و تشدید فشارهای اقتصادی، 
حمایت های همه جانبه سیاسی، مالی، تسلیحاتی از 
کی یف را در دستور کار قرار داده اند.  روسیه به شدت با 
هرگونه حرکت در راستای الحاق اوکراین به ناتو مخالفت 
کرده است و ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه هشدار 
« برای روسیه خواهد بود.  داده که این یک »خط قرمز
اوکراین تمایل خود برای پیوستن به ناتو را از سال 2۰۰۸ 
اعلام کرده است. این اقدام به شدت با مخالفت روسیه 
کید کرد که گسترش حوزه ناتو  مواجه شد. دولت روسیه تأ
به سرزمین های شوروی سابق امنیت ملی و حوزه نفوذ 

آن را تهدید می کند.

کسازی نژادی در سودان پا
 سازمان  ملل با ارائه گزارشی تکان دهنده، کشته شدن 
حدود 15 هزار نفر در جریان خشونت های نیروهای پشتیبانی 
سریع در یکی از شهرهای سودان طی سه ماه آوریل تا ژوئن 
سال گذشته را تایید کرد. »نیروهای پشتیبانی سریع مردان 
جوان را به طور خاص هدف قرار می دادند و پس از بازجویی 
در صورتی که معلوم می شد از قبیله ماسالیت هستند، با 
، اعدام می شدند. زنان این قبیله نیز  گلوله به سر شلیک 
مورد تجاوز فیزیکی و... قرار می گرفتند«. این بخشی از گزارش 
کسازی نژادی در شهر »الجنینه« واقع  سازمان ملل درباره پا
در منطقه دارفور غربی سودان است. وبگاه شبکه المیادین 
شنبه، 2۰ ژانویه نوشت: بر اساس این گزارش که در شورای 
امنیت سازمان ملل ارائه شد، ناظران مستقل تحریم های 
سازمان ملل اعلام کردند که سال گذشته بین 1۰ تا 15 هزار نفر 
در این شهر در جریان خشونت های قومی نیروهای »پشتیبانی 
سریع« و شبه نظامیان عرب متحد آنها کشته شدند. بر اساس 
این گزارش، بین آوریل تا ژوئن سال گذشته، این شهر شاهد 
که طی آن نیروهای  »اقدامات خشونت آمیز شدید« بود 
پشتیبانی سریع و متحدانش قبیله آفریقایی »ماسالیت« 
را هدف قرار دادند که »می تواند مصداق جنایات جنگی و 
جنایت علیه بشریت باشد.« این ناظران همچنین اتهامات 
وارده به امارات مبنی بر حمایت نظامی از نیروهای پشتیبانی 
 » سریع از طریق شهر امدگراس واقع در شمال چاد را »معتبر
توصیف کردند. اما امارات این کمک ها را انساندوستانه می داند 
و اتهامات را رد می کند. درگیری های سال گذشته در سودان 
میان نیروهای پیشتیبانی سریع و ارتش، تقریبا ۴۹ میلیون نفر 
را نیازمند کمک و ۷.5 میلیون نفر دیگر را از خانه های شان آواره 
کرده است. در گزارش جدید سازمان ملل همچنین، روایت 
نجات یافتگان از جنایات الجنینه درج شده که »داستان های 
کی« از صحنه های خونریزی در این شهر و  فرار از  وحشتنا
طریق جاده ۳۰ کیلومتری این شهر تا مرز چاد و اجسادی که 
در این جاده افتاده بودند، تعریف کرده اند.  بر اساس این 
گزارش، از 1۴ تا 1۷ ژوئن گذشته، نزدیک به 12 هزار نفر از الجنینه 
، هربار  با پای پیاده فرار کرده اند. این افراد در طول این مسیر
که به پاسگاه های نیروهای پشتیبانی سریع رسیدند شاهد 
جداسازی زنان و مردان از هم، آزار و اذیت، تفتیش، سرقت و 
ضرب و شتم بودند. نیروهای پشتیبانی سریع همچنین برای 
جلوگیری از فرار آنها، به پاهایشان شلیک می کردند که  به زخمی 

و کشته شدن شماری از زنان و کودکان منجر شد.

تلاش برای ثبت یک رکورد موسیقایی 
« به سرپرستی، آهنگسازی و   گروه موسیقی »پارسیکُر
تنظیم صابر جعفری و رهبری ارکستر مینا جعفری درصدد 
برگزاری یک کنسرت ویژه در اوایل سال 1۴۰۳ هستند. صابر 
« در  جعفری آهنگساز و سرپرست گروه موسیقی »پارسیکُر
« بیان کرد: براساس برنامه ریزی های انجام  گفت وگو با »مهر
« در اوایل سال 1۴۰۳ به رهبری مینا  گرفته گروه »پارسیکر
جعفری و سرپرستی و تنظیم و آهنگسازی بنده تصمیم دارد 
رکورد بزرگترین گروه کر چهارصدایی ایران را رقم بزند. البته 
سال 1۳۸1 بود که بزرگترین گروه کر چهار صدایی با حدود 
22۰ نفر به رهبری مهدی قاسمی در فرهنگسرای بهمن 
کنون با  « ا روی صحنه رفت. وی گفت: اعضای »پارسیکر
ج  2۰۰ نفر در تهران به رهبری مینا جعفری و 1۰۰ نفر در کر
گیری آموزش های لازم  به رهبری بابک ربوخه مشغول فرا
هستند؛ آماری که تا اردیبهشت ماه به این تعداد نیز افزوده 
خواهد شد. البته طبق برنامه ریزی ها قرار است با همراهی 
ارکستر بزرگ برای اجرای قطعات ملی، محلی و مقامی و 
کاملی را در تالار  کنسرت  بازخوانی چند تصنیف قدیمی 
شهید آوینی فرهنگسرای بهمن اجرا کنیم که در صورت 
قطعی شدن، جزییات آن اطلاع رسانی خواهد شد. جعفری 
در ادامه صحبت های خود توضیح داد: یکی از مهمترین 
« مورد  نکاتی که برای فعالیت های آینده گروه »پارسیکر
تمرکز قرار گرفته است، توجه به هنرمندان خارج از پایتخت 
است که در این زمینه با برنامه ریزی هایی که انجام گرفت، 
فراخوان هایی تهیه و منتشر شد که طی آن متقاضیان حضور 
در گروه به صورت هماهنگ آموزش و تمرین های لازم را انجام 
می دهند. در این راستا شهرهای اصفهان به رهبری ارغوان 
دانشور و سرپرستی آربی بابومیان، تبریز به رهبری ناصر 
خندانی، یزد به رهبری مجتبی حبیبی، لنگرود و لاهیجان به 
رهبری وحید خوشحال، رشت به رهبری عباس فاضلی، قم 
 ، به رهبری علی رضوانی، مشهد به رهبری محمود سالارپور
شیراز به رهبری فرامرز فاطمی، آستارا به رهبری حمیدرضا 
، ساوه به رهبری عباس معالجی، ساری و شهرهای  رامیار
همجوار به سرپرستی عبدالرضا اتحاد، سمنان به رهبری 
محسن امیدیان، زنجان به رهبری امید هادی نژاد، قزوین به 
کبرپور  سرپرستی مریم بهنام نژاد و بندرانزلی به رهبری ناهید ا
فعالیت های خود را در زمینه مواردی که توضیح دادم، انجام 
می دهند. سرپرست گروه موسیقی »پارسیکر گفت: میانگین 
سنی اغلب خوانندگان گروه ما بالای ۴۰ سال است که ما 
تلاش داریم بر مبنای این گروه سنی شرایطی را ایجاد کنیم که 
ضمن تقویب روحیه برای مخاطبان و اعضای گروه، فضایی 
را برای مقابله با آلزایمر و افسردگی، ایجاد فرهنگ همخوانی 
در خانه و خانواده و توسعه نشاط و شادی در جامعه ایجاد 
« در آینده  شود. به هر ترتیب هدف مجموعه »پارسیکر
اجرایی مشترک با تمام افراد آموزش دیده در شهرهای 

کنون به مرز ۷۰۰ نفر رسیده اند. مختلف ایران است که هم ا

پریسا مقتدی:

  مردم هنوز مرا با »لیسانسه ها« می شناسند


